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Bij de brief aan de voorzitter van de Tweede Kamer d.d. 26 maart 2012 (kamerstukken II 
2011/12, 27428, nr. 216, met bijlage bij brief nr. 12034950) van de toenmalige minister van 
Economische Zaken, Landbouw en Innovatie is een voortgangsverslag meegestuurd waarin de 
stand van zaken is weergegeven op 1 maart 2012 van het sectoroverleg over een gedragscode 
voor de toegang tot biologisch materiaal dat wordt beschermd door een octrooi. In dat verslag 
werd melding gemaakt van het betrekken van de relevante mededingingsautoriteiten in het 
proces.

In dit verslag wordt beknopt aangegeven welke activiteiten er sinds maart 2012 hebben 
plaatsgevonden. 

De Stuurgroep is na 1 maart 2012 dit jaar 3 keer bijeen geweest. Diverse werkgroepen hebben 
diverse malen vergaderd teneinde overeenstemming te bereiken tussen de betrokken bedrijven 
over de nadere invulling van de gedragscode.
Vanuit de Stuurgroep is contact gelegd met de Nederlandse Mededingingsautoriteit (Nma). 
Op advies van de NMa is contact opgenomen met de Europese Commissie (EC). 
Bij de contacten met de EC is uitgelegd met welke problematiek de groenteveredelingssector 
wordt geconfronteerd en aan welke oplossing deze sector werkt. De EC heeft kennis genomen 
van de wens van de sector om te komen tot een gedragscode. Verder heeft de EC aangegeven 
dat de sector een document zal moeten aanleveren waarin de problematiek, waarmee de sector 
wordt geconfronteerd, duidelijk wordt beschreven. Ook zal de sector moeten aangeven welke 
oplossing zij voor het probleem aandraagt en of deze oplossing effectief en proportioneel is in 
relatie tot de omvang van het probleem. Na bestudering van dit document kan de EC een 
oordeel vellen of de voorgestelde oplossing mededingingsrechtelijk aanvaardbaar is.

De afgelopen maanden is veel tijd besteed aan het opstellen van dit door de EC gevraagde 
‘Self-assesment’ document met de titel: “Self-assesment under EU competition law of the 
envisaged Patent Clearinghouse to be established in the vegetable industry”. 
Naast dit hoofddocument is een aantal bijlagen opgesteld waarin is aangeven hoe de 
voorziene oplossing wordt uitgewerkt. Zo wordt vermeld hoe de structuur zal zijn van het 
Patent Clearinghouse met bijbehorende statuten voor een daartoe op te richten rechtspersoon.

In een aparte kleine werkgroep, bestaande uit personen van enkele betrokken bedrijven die 
niet direct betrokken zijn bij de commerciële activiteiten van deze bedrijven, is gewerkt aan 
voorstellen voor het vaststellen van de royalty hoogten voor de verschillende categorieën 
geoctrooieerde ‘traits’ (planteigenschappen). In deze werkgroep heeft men over de voorstellen 
voor de royalty hoogten overeenstemming bereikt, in een uiterst gevoelig proces waarbij 
volgens de leden van de werkgroep de uitkomst zeer gebalanceerd is voor alle deelnemende 
bedrijven. 
Over de resultaten van deze werkgroep kan nog niet worden gecommuniceerd in verband met 
mededingingsrechtelijke aspecten. Deze informatie zal voorshands alleen met de EC worden 
gedeeld. Als er vanuit de EC een positief signaal komt over de sectoroplossing zal de 
informatie met de overige leden van de Stuurgroep worden gedeeld en zal de Stuurgroep 
hierover nog een definitief  besluit moeten nemen.
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De Self-assesment documenten zijn op  14 december 2012 naar de EC gestuurd. Naar 
verwachting zal de EC enige maanden nodig hebben om tot een oordeel daarover te komen 
waarbij er mogelijk tussentijds contact met de opstellers van het document wordt opgenomen.

Zoals eerder gemeld vraagt het hele proces om tot een gedragscode te komen uiterste 
zorgvuldigheid en kost het daarom veel tijd. De Stuurgroep zal zo voortvarend mogelijk 
verder werken om tot een gedragen oplossing te komen en zal via de minister van 
Economische zaken de Tweede Kamer van de voortgang op de hoogte houden.

Tenslotte nog een opmerking over het in de motie Jacobi d.d. 1 juli 2010 (Kamerstukken II 
2009/10, 27428, nr. 166) opgenomen verzoek om te komen tot een gedragscode "waarin ook 
afspraken gemaakt kunnen worden over hoe om te gaan met eerder (te) breed verleende 
octrooien". De Stuurgroep benadrukt dat de sectoroplossing zoals die nu is uitgewerkt zowel 
reeds verleende,  als toekomstige octrooien omvat en dat het niet haar taak is om uitspraken te 
doen over (te) breed verleende octrooien.
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